
 
 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 25 maart 2024 

 
Opening  

Voorzitter Frans van Oorschot heet iedereen welkom. Er zijn 143 leden aanwezig. Na zijn welkomstwoordje waarin hij 

het programma van de avond presenteert vraagt hij een ogenblik stilte en wenst hij iedereen smakelijk eten. De maaltijd 

bestaat uit een warm worstenbroodje en een goed gegarneerd slaatje. 

 

Het huishoudelijk gedeelte  

Om 19.15 uur opent de voorzitter de algemene ledenvergadering. Hij leest vervolgens de namen voor van alle ons 

ontvallen leden in de periode vanaf de vorige ledenvergadering op 22 maart 2023. Ter nagedachtenis vraagt hij om een 

minuut stilte in acht te nemen. Daarna heeft hij een aantal mededelingen. 

− KBO Centrum heeft op dit moment 773 leden, waarvan 27 gastleden. 30 leden zijn overleden, 29 zijn er verhuisd of om 

een andere reden geen lid meer. We hebben 40 nieuwe leden mogen verwelkomen.  

− Jo Heessels is voor de derde keer kbo-er van het jaar geworden. Hij is als contactpersoon bijzonder actief en heeft 

weer 6 nieuwe leden aangeworven. Hij ontvangt een bos bloemen en een jaar contributie. 

− De KBO in Schijndel beschikt over twee cliëntondersteuners te weten: Ad van de Meerakker en Til van den Berg. 

Cliëntondersteuners zijn opgeleid om ondersteuning te bieden bij de zgn. keukentafelgesprekken. Zij zijn deskundig op 

dit gebied en discretie is gegarandeerd. Ondersteuning is gratis.  

− Daarnaast krijgen alle inwoners van Schijndel die in enig jaar 75 of 80 worden bezoek van een vrijwillige 

ouderenadviseur. Overigens gebeurt dat alleen maar als de 75 of 80-jarige dat op prijs stelt. Op hun verjaardag 

ontvangen zij een felicitatiebrief van de gemeente met daarin het telefoonnummer van Til van den Berg, om een 

afspraak te maken. Til coördineert deze huisbezoeken. 

− We hebben dit jaar nog vier KBO-diners tegoed. Afgelopen donderdag hebben we nog kunnen genieten van een 

uitstekend diner bij de Nachtegaal. Met 60-80 deelnemers per keer is het KBO-diner goed bezocht.  

− Dan is er het Bûrthuis op de vrijdagochtend. Er zijn steeds meer mensen die de weg weer hiernaar hebben gevonden. 

Als er speciale activiteiten worden georganiseerd, is het zelfs druk.  

− Sinds we kaarten in het Mgr.Bekkershuis is de deelname hieraan flink toegenomen. Ook leden van andere afdelingen 

en niet-leden zijn welkom. Er zijn meestal tussen de 20 en 30 leden aanwezig.  

− De meerdaagse reis is dit jaar een Rijncruise en is gepland van 29 oktober tot en met 2 november. Ad van der Put zal 

er zo dadelijk meer over vertellen. 

De hele dagreis staat gepland op 20 juni. Deze moet nog nader worden uitgewerkt. De bestemming van de halve 

dagreis op 17 augustus bestaat uit een demonstratie broodbakken in het Bakkerijmuseum te Luijksgestel met een 

bezoek aan de naastgelegen molen. Afgesloten wordt met een diner in Castricum.   

Waar de excursie in juli naar toe gaat moet nog worden bepaald.  

− Het biljarten wordt druk bezocht. Voor een tweede biljart is in ’t Spectrum helaas geen plaats.  

− Fietsen gaat weer van start. Na jarenlang het fietsen te hebben begeleid hebben zowel Christ van der Heijden als Joke 

Kemps moeten besluiten om te stoppen. Een groepje van 6 nieuwe vrijwilligers zullen de begeleiding overnemen.   

− Wandelen gaat iedere donderdag van start met ongeveer 10 deelnemers.  

− We organiseren in 2024 weer vier informatieve middagen, over actuele en interessante onderwerpen. De eerste 

middag was op 5 maart met als thema de digitale veiligheid.  Andere middagen moeten nog worden vastgesteld. 

 

Tenslotte bedankt de voorzitter alle vrijwilligers van KBO-Centrum hartelijk voor hun inzet in het afgelopen jaar en 

hun bereidheid zich ook dit jaar weer voor onze leden in te zetten om alle activiteiten mogelijk te maken. Hij vraagt om 

hen een hartelijk applaus te geven. Zonder vrijwilligers zijn wij nergens.  

 

Verslag van de algemene ledenvergadering van 22 maart 2023 en het jaarverslag van 2023. 

Op elke tafel zijn enkele exemplaren van het verslag van de laatste algemene ledenvergadering neergelegd, zodat 

iedereen er al kennis van heeft kunnen nemen. De secretaris neemt het verslag in hoofdlijnen door.  

Er zijn geen vragen of opmerkingen met betrekking tot het verslag.  

Daarna behandelt de secretaris het jaarverslag 2023. Het verslag staat op de website en is ook behandeld in de 

nieuwsbrief van februari 2024. Ook over dit verslag zijn geen opmerkingen.  

 

Financieel Verslag 2023. 

De voorzitter bedankt de secretaris voor zijn verslaglegging en gaat over tot behandeling van het financieel verslag. De 

voornaamste posten worden doorgenomen. De inkomsten waren in totaal € 11.693,00. De grootste inkomstenpost was 



de contributie die, na afdracht aan KBO-Brabant, € 8.450,00 bedroeg. De subsidie van de Gemeente was € 1.549,00 en 

RaboClubSupport bracht € 443,00 op. De uitgaven waren in totaal € 14.588,00, waardoor we € 2.894,00 zijn ingeteerd. 

De grootste kostenposten waren voor de algemene ledenvergadering € 2.167,00, de Kerstviering € 3.650,00, de attenties 

o.a. met Kerst € 2.066,00, de vrijwilligersmiddag € 1.275,00 de nieuwsbrieven € 1.807,00, en een paar kleinere posten. 

 

Contributievaststelling 

De voorzitter geeft aan dat we een financieel gezonde vereniging zijn, maar om dit te blijven moeten we toch besluiten 

om de contributie een beetje te verhogen gezien de kostenstijgingen van horeca, de reizen en de kosten van KBO-

Brabant. In de clustervergadering zijn we het erover eens geworden dat de contributie per 1 jan 2025 wordt verhoogd 

naar € 25,00. De voorzitter vraagt de vergadering of deze hier mee akkoord kan gaan en de hand op te steken als men 

tegen het voorstel is. Geen van de aanwezigen steekt zijn hand op en dus is dit voorstel unaniem aangenomen. 

 

Verslag van de kascontrolecommissie  

De kascontrolecommissie bestaande uit Wil van de Wijgert en Peter Goossens hebben de kas in orde bevonden en 

verlenen de penningmeester decharge. Wil van de Wijgert is aftredend en wort opgevolgd door Eric de Goeij. De 

voorzitter bedankt de kascontrolecommissie alsmede de penningmeester Annie Smits voor de goede vastlegging en het 

vele werk.  

 

Bestuursverkiezing 

Aftredend en herkiesbaar zijn Annie Smits en Ton Sleenhoff. Er zijn geen tegenkandidaten zodat beiden weer worden 

benoemd voor een periode van 3 jaar. De voorzitter maakt tevens van de gelegenheid gebruik om zijn 

medebestuursleden voor hun inzet en prettige samenwerking te bedanken. 

 

Een nieuw naam 

De voorzitter deelt mede dat KBO-Brabant heeft besloten om een naamswijziging door te voeren. Er wordt hier al 

langer om geroepen. De naam KBO wordt als oubollig beoordeeld. Vele afdelingen hebben niet op KBO-Brabant 

gewacht en hebben hun naam al gewijzigd. Wij vinden dit geen goede ontwikkeling omdat daarmede de uniforme 

uitstraling geweld wordt aangedaan. De nieuwe naam wordt Senioren Netwerk Brabant. Voor ons zal dat betekenen dat 

wij dan Senioren Netwerk Schijndel Centrum gaan heten. Boschweg overweegt Senioren Netwerk Schijndel Noord en 

Hoevenbraak Senioren Netwerk Schijndel Zuid. De voorzitter vraagt om de hand op te steken als men tegen de nieuwe 

naam is. Hiervan maakt niemand gebruik van. Naamswijziging is dus goedgekeurd.  

 

Rondvraag 

Vanuit de vergadering komt er een vraag over de kosten van de meerdaagse reis. Gesteld wordt dat 5 dagreizen 

goedkoper zijn.  

 

Behandeling Rijncruise door de heer Van der Put 

De Rijncruise, die gepland is van 29 oktober tot en met 2 november, wordt door Ad van der Put, lid van onze 

reiscommissie, behandeld. Met het betalen van de boekingsprijs ben je helemaal klaar en wordt alles voor je geregeld. 

Busvervoer, overnachtingen, maaltijden, entreegelden en entertainment in de avond is allemaal inbegrepen. Je hoeft zelf 

geen koffers te dragen en ook de bedden worden voor je opgemaakt. Met treintjes en bussen word je vanaf het schip 

naar de bezienswaardigheden gebracht en weer terug. 

 

Presentatie Anton Hellings 

Hierna volgt een boeiende presentatie over het ontstaan en de ontwikkeling van het Wijboschbroek door de eeuwen 

heen. Van alles komt voorbij zoals de Cannadassen, de sleutelbloemen, de bosanemonen, de Skèndelse Hopbellen. De 

knotploeg, Heempark de Blekert, de zwarte rapunzel, die in mei mooi paars staat te bloeien in de Prekers en de rabatten 

(hogere ruggen) waarop eikenhout groeit, enz. enz. 

De voorzitter bedankt Anton en stelt vast dat dit een mooie les Geschiedenis, Biologie en Aardrijkskunde was. 

 

Optreden van trio Ria Hulsen 

Na een korte pauze werd de avond vervolgd met het optreden van het trio Ria Hulsen.  Ze zingen op oude wijsjes en 

vertellen daarmede verhalen van weleer. Dit afgewisseld met anecdotes en mopjes. Jammer dat het geluid niet erg goed 

was zodat het luisteren heel inspannend was.  

 

Sluiting 

Om half 11 bedankt de voorzitter het trio Hulsen voor hun mooie songs en verhaaltjes. De zaalklaarmakers, de 

serveersters en de mensen van 't Spectrum krijgen ook een applaus. Vervolgens bedankt hij de aanwezigen voor hun 

komst. 

 

maart 2024 

Ton Sleenhoff, Secretaris KBO Schijndel afd. Centrum 
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